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Zprávy z radnice
Vážení občané, 
před vánocemi bude předána do provozu stavba, která svým roz-
sahem patří k nejvýznamnějším investicím, jenž byly v průběhu 
posledních 10 let v našem městě realizovány. Jedná se o dlouho 
očekávanou akci „úprava toku řeky třebůvky“ od jezu u Frenclo-
vých až do Moravičan. akce pod názvem „Moravičany, třebůvka - 
hrázování“ si vyžádala v konečné fázi přes 116 milionů korun. Při 
stavbě se vytvořilo rozšířené koryto řeky, které by mělo v dosta-
tečné míře zabránit problémům s přívalovými vodami, především 

v jižní části města a v Moravičanech. Mimořádně suché počasí pomohlo stavební firmě 
realizovat celý projekt bez zásadních problémů. 
 Při realizaci projektu došlo k přesunu velkého množství zeminy. Mimo vlastního 
rozšířeného koryta, byly vytvořeny základy pro meandrování toku řeky a bylo vysáze-
no, jako náhradní výsadba, přes 2000 stromů. V sousední obci, v Moravičanech, byly 
vybudovány kolem obce ochranné hráze, nové objekty hrazení toku a objekt přečerpá-
vací stanice. 
 Ve vedení města věnujeme mimořádnou pozornost realizaci projektu "Zlepšení 
kvality vod horního povodí řeky Moravy – ii. fáze", projekt zahrnuje dostavbu kanali-
zace v lošticích. Realizátorem tohoto projektu je VhZ, a.s. šumperk. Z dostupných in-
formací vyplývá, že neustále probíhá schvalovací proces na úrovni Evropské komise. 

Březen 2011
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Komise vznesla několik doplňujících požadavků, k doplnění a úpravě projektu a k je-
jich financování. Veškeré doplňující informace byly řádně, po zpracování projektanty 
a vyjádření zhotovitelů, zodpovězeny. Do Evropské komise byl zaslán Ministerstvem 
životního prostředí dopis s podporou realizace projektu. V současné době se čeká na 
konečné vyjádření komise. Všechny zainteresované složky v České republice vyjadřují 
přesvědčení, že bude do konce roku 2011 vydán kladný souhlas k realizaci projektu. 
 V měsíci říjnu byla dokončena povrchová úprava a rekonstrukce ulic K Pešti. Na 
sdružené investici se podíleli RWE, správa silnic olomouckého kraje a město loštice.
 Město dokončuje zpracování projektu a podání žádosti k získání dotace na zatep-
lení nové budovy a školní jídelny Zš loštice. Projektované náklady představují částku 
kolem 10,5 milionu korun. Definitivní cena bude známa až po ukončení výběrového ří-
zení na dodavatele. Pokud uspějeme s žádostí, tak by se akce mohla realizovat v roce 
2012 až 2013.
 Velmi pozitivně se již od počátku topné sezony jeví zateplení budovy mateřské škol-
ky. Výrazně se zlepšilo tepelné klima v jednotlivých třídách. Rovněž počítáme s výraz-
nou úsporou při vytápění. V co nejkratší době zde budou rovněž nainstalovány regu-
lační prvky teploty na jednotlivé radiátory. Ke změně také došlo ve vedení příspěvkové 
organizace - Mateřská škola. Na základě výsledku konkurzního řízení byla jmenována 
do funkce ředitelky Mš loštice paní Květoslava Kobzová. Věříme, že její působení v této 
funkci zabezpečí stále vysokou úroveň péče o naše nejmenší, tak jak jim byla poskyto-
vána doposud. 

Vážení občané, 
 v minulém měsíci proběhla městem vlna různých „informací“ o přílivu velkého po-
čtu nepřizpůsobivých obyvatel do našeho města. Údajným iniciátorem této akce má 
být starosta a vedení města. Zcela zodpovědně, jménem rady města a jménem svým 
mohu prohlásit, že nikdo z nás žádnou takovou akci neorganizoval, ani nebude orga-
nizovat. Jsou to fámy, které vznikly pod vlivem medií nejen u nás ale, jak jste si všimli, 
i v jiných městech a obcích. Problémy mohou vzniknout v případech, kdy soukromý 
vlastník nemovitosti odprodá tuto nemovitost problémovým lidem. toto vedení města 
nemůže ovlivnit. Proto by bylo dobré, abychom ve vlastním zájmu, sledovali co se děje 
s neobydlenými soukromými nemovitostmi ve městě. V posledních letech jich značně 
přibylo. 
 Ještě bych rád upozornil na první projekt přípravy výstavby rodinných domů deve-
loperskou metodou. Poprvé v historii města je před dokončením příprava výstavby - cí-
leně téměř přes 25 domů v lokalitě nad křižovatkou Vlčice- Žádlovice (lokalita Jevíčská). 
Přejeme investorovi, aby se co nejdříve podařilo tuto výstavbu realizovat a přilákat do 
loštic nové mladé obyvatele. Výrazně by to přispělo k zlepšení věkového průměru ve 
městě, který se neustále zvyšuje. 

Vážení občané,
 blíží se období vánočních svátků. Dokazují to nejen dárečky pro naše blízké, které 
ukrýváme někde doma, ale i vánoční stromy, které jsme ve městě již postavili. Rád bych 
Vám všem při této příležitosti popřál klidné prožití těchto krásných dnů v rodinném 
kruhu v našem krásném městečku v lošticích.                            PhDr. Ctirad Lolek, starosta
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zpráva SUOT - mÚ v Lošticích  za období září 2011 - listopad 2011

Narodili se: Denisa VaňhaRoVá, sofie oNDRoVá, Viktorie ŽERNíČKoVá, ondřej Mi-
KulíK, lukáš hEiDENREich. 

Vítání narozených dětí v tomto období se uskuteční v druhé polovině měsíce prosin-
ce 2011. 

manželství V tomto období uzavřeli: ing. Mojmír šuPlER a paní Eliška sKýVoVá 
z loštic. Miroslav BoJKoVsKý a slečna lucie BaláŽoVá z loštic. Vladislav PaZDERa 
a ivana BalcáRKoVá z Mohelnice. ladislav uRBášEK z Moravičan a paní Petra ŤulPo-
Vá z Mohelnice (sňatek na obecním úřadě Moravičany).

zemřeli naši spoluobčané: Milan slEZáK, anežka VEČEřoVá, adolf KoZiČKa, Vlasta 
KuZMaNiČoVá, Zbyněk BlaŽEK , Milada liNhaRtoVá, Jaromila KucZoVá. 

městská knihovna Loštice upozorňuje, že bude od 22. prosince do 31. pro-
since uzavřena. Protože se blíží konec roku, chtěla bych všem popřát šťastné a veselé 
prožití vánočních svátků, v novém roce hodně štěstí, spokojenosti a hlavně zdraví. Čte-
nářům knihovny děkuji za projevenou přízeň a doufám, že v příštím roce budeme opět 
dobře spolupracovat. ostatní občany k návštěvě knihovny srdečně zvu.     Marta Pyšná

Oznámení: Sběrný dvůr na moravičanské ulici bude v zimních měsících uzavřen, 
provoz začne od 1. března 2012.

zápis ze společné kontroly finančního a kontrolního výboru zm Loštice, 
která probíhala v průběhu měsíce září 2011.

 Z diskuze na 6. veřejném zasedání Zastupitelstva města loštice konaném dne 10. 
srpna 2011 vyplynul požadavek, aby FV a KV společně prověřil provoz městského kou-
paliště. Kontrola provozování koupaliště byla schválena i v plánu práce KV na r. 2011.
 Předsedové obou výborů požádali starostu města o předložení dokladů souvisejí-
cích s provozem městského koupaliště. Byla předložena smlouva o pronájmu nemovi-
tostí uzavřená s Městem loštice zastoupeným starostou ing. ladislavem škodou a Ra-
domírem Kolářem, podle které bylo koupaliště provozováno od r.1997 do r.2003. Dále 
smlouva o dílo o provozování koupaliště a o nájmu inventáře uzavřená s Městem lošti-
ce zastoupeným starostou PhDr. ctiradem lolkem a Miroslavem Kneifelem, podle které 
bylo včetně následných úprav a dodatků koupaliště provozováno od r. 2004 do r. 2010. 
Dále byly předloženy doklady k ročním vyúčtováním jednotlivých sezón.
 obě smlouvy měly řadu stejných ustanovení a podmínek k provozování koupaliště. 
Zásadní rozdíl byl v tom, že ve smlouvě s p. Radomírem Kolářem byla pro něj stanovena 
pevná roční odměna, vyplácená nezávisle na následném provozu a dále 50 % z tržeb 
za vstupné a pronájmu občerstvení. hlavní náklady na provoz, t.j. úhradu vody a elek-
trické energie provádělo město. Město rovněž hradilo rozsáhlejší opravy, rekonstrukce 
a doplňování inventáře.



hlas loš tic                                                                               ZiMa  2011

5

Přehled hlavních ukazatelů jednotlivých roků:

Rok 
Počet 

návštěvníků
celkem

Příjmy Voda Elektřina Výdaje Rekapitulace

1997 26.145 346.390,- 4.178 m³/57.468,- 11.694 kW/28.880,- 346.390,- rozdíl = 0
1998 21.033 375.359,- 3.766 m³/57.733,- 8.977 kW/28.593,- 388.962,- město dopl. 13.603,-
1999 17.264 341.905,- 3.052 m³/49.381,- 8.780 kW/25.757,- 351.667,- město dopl. 9.762,-
2000 11.462 224.122,- 2.501 m³/42.017,- 5.088 kW/13.805,- 245.627,- město dopl. 21.505,-
2001 17.747 352.284,- 2.764 m³/46.435,- 6.377 kW/20.247,- 333.634,- zisk města 18.650,-
2002 15.363 298.371,- 3.108 m³/58.741,- 7.635 kW/25.160,- 312.382,- město dopl. 14.011,-
2003 19.680 429.543.- 3.573 m³/75.033,- 9.286 kW/28.479,- 415.416,- zisk města 14.127,-

Poznámka: V rekapitulaci nejsou zahrnuty výdaje nad rámec běžné údržby (opravy, re-
konstrukce doplnění inventáře a pod).

 Ve smlouvě s p. Miroslavem Kneifelem není zakotvena pevná roční odměna. Bylo 
stanoveno, že mu náleží v r. 2004 - 95 % čistého zisku, v r. 2005 - 90 % čistého zisku a od 
r. 2006 - 85 % čistého zisku. Čistým ziskem se rozuměl zisk vytvořený ze vstupného při 
provozování koupaliště, po odečtení všech nutných výdajů vynaložených na provoz. 
služby občerstvení provozoval na vlastní náklady, včetně vybavení prodejních prostor, 
bez odvodu části zisku městu. hlavní náklady na provoz, t.j. úhradu vody a elektrické 
energie, chemie a měření provádělo město. Město rovněž hradilo rozsáhlejší opravy, 
rekonstrukce a doplňování inventáře. 

Přehled hlavních ukazatelů jednotlivých roků:

Rok Počet
návštěvníků Příjmy Voda Elektřina

Výdaje na provoz
hrazené městem

(voda,elektr., chemie, 
měření) 

Zisk pro 
město

2004 
2005
2006 8.900 237.500,- 4.202 m³/101.478,-    23.720 kW/ ? 180.557.- (+elektr.) 0
2007 6.172 171.790,- 4.670 m³/117.077,-  23.226 kW/80.652,- 251.789.- 0
2008 5.904 149.080,- 2.953 m³/ 75.873,- 23.398 kW/85.010,- 214.006,- 0
2009 4.796 168.635,- 3.077 m³/ 89.215,- 24.191 kW/95.651,- 255.430,- 0
2010 6.654 233.750,- 2.698 m³/ 83.692,- 20.796 kW/79.640,- 226.307,- ?

2011 dosud nepředloženo vyúčtování sezóny

Poznámka: Ve výdajích nejsou zahrnuty další náklady města nad rámec běžné údržby 
(opravy,rekonstrukce doplnění inventáře a pod).

Pro orientaci je potřeba uvést ceny vstupného ke koupání: 
(Rok/dospělí/děti/ostatní)
1997/15,-/10,-/8,-; 1998/20,-/12,-/10,-; 1999/20,-/15,-/12,-; 2000/20,-/15,-/12,-; 2001/20,-
/15,-/15,-; 2002/20,-/15,-/15,-; 2003/20,-/20,-/20,-; 2004; 2005; 2006/35,-/15,-/10,-; 
2007/35,-/20,-/15,-; 2008/35,-/20,-/15,-; 2009/45,-/20,-/15,-; 2010/45,-/20,-/15,-; 2011 
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Provozování koupaliště p.miroslavem Kneifelem.
 Na jednání 
Rady města lošti-
ce dne 2. 2. 2004 
byl původní ná-
jemce p. Radomír 
Kolář požádán o 
odstoupení od 
smlouvy o pro-
nájmu za účelem 
možnosti vypsat 
nové výběrové ří-
zení na pronájem 
městského koupa-
liště. Pan Kolář žá-
dosti rady vyhověl 
a ke dni 4. 2. 2004 
podal výpověď ze 
smlouvy. Bylo vy-
psáno výběrové řízení do nějž se přihlásili čtyři účastníci. Dne 27. 4. 2004 informoval 
tajemník MěÚ loštice pana Koláře, že byl opět vybrán jako nejvhodnější uchazeč na 
provozování koupaliště. V této době však pan Kolář usiloval o správu krytého plavec-
kého bazénu v Mohelnici s celoročním provozem. Proto dne 28. 4. 2004 písemně sdělil 
výběrové komisi a radě, že se již o pronájem neuchází. Na základě tohoto sdělení byla 
vybrána nabídka p. Miroslava Kneifela, který se umístil jako druhý v pořadí výběrového 
řízení.
 Pan Miroslav Kneifel získal živnostenské oprávnění na provozování koupaliště, 
absolvoval kurz strojníka pro dozor a obsluhu zařízení plaveckého bazénu, kurz pre-
ventisty požární ochrany a školení o nakládání s nebezpečnými chemickými látkami 
a prostředky. Byl přihlášen i do kurzu vodní záchranář-plavčík, doklad o absolvování 
nebyl předložen. Rovněž absolvování kurzu pro vedoucí bazénu nedoložen. Jako oso-
bu odpovědnou za provoz koupaliště, která k této činnosti vlastní rovněž živnostenské 
oprávnění, byl ve smlouvě uveden Mgr. Radek Pospíšil, bytem slavětín u litovle, který 
může provozovat tělovýchovné a sportovní zařízení a zařízení sloužící k regeneraci a 
rekondici. V prvních létech s panem Kneifelem spolupracovali při provozu koupaliště a 
restauračních zařízení i Emil hekele a Petr strupek.

Nedostatky v plnění obsahu „Smlouvy o dílo o provozování koupaliště a o nájmu 
inventáře“: 
-  Nebylo doloženo každoroční odsouhlasení cen vstupného s městem, ani evidence 

vstupného v deníku denních tržeb.
-  Město neprovádělo před zahájením každé sezóny kontrolu dokladů k podnikatel-

skému oprávnění k provozování koupaliště.
-  Nebyla předložena kopie smlouvy k zabezpečování služeb občerstvení prostřed-

nictvím třetí osoby.
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-  Roční vyúčtování provozování koupaliště nebylo předkládáno ve stanovené lhůtě 
do 30 dnů po ukončení provozu.

-  obsah a struktura ročních vyúčtování předkládaných provozovatelem koupaliště 
není jednotná, přehledná a odsouhlasená odpovědným pracovníkem města.

-  Platnost výše uvedené smlouvy skončila 31.12.2010, nebyl uzavřen dodatek ani 
nová smlouva.

-  Živnostenské oprávnění panu Miroslavu Kneifelovi zaniklo 3.2.2010.
-  Zdokumentovaná kontrola prodeje vstupenek byla provedena pracovníky města 

pouze jedenkrát 15. 7. 2010. Bylo zjištěno, že v pokladně se nacházejí vstupenky 
neorazítkované MěÚ č. 9178401-9178500 á 45 Kč a č.9674501-9674600 á 20 Kč. 
Zápis byl předán k projednání v Radě města loštice, písemné stanovisko a přijaté 
opatření není v zápise z jednání rady uvedeno. 

závěr: tyto zjištěné skutečnost předkládají obě komise k projednání na 7. veřejné za-
sedání Zastupitelstva města loštice dne 10. října 2011. Do usnesení z tohoto jednání 
navrhují :
-  ZM ukládá starostovi a RM přijmout neprodleně opatření k prohloubení kontrolní 

činnosti a odstranění zjištěných závad.
-  Zajistit řádné roční vyúčtování provozu koupaliště za r.2011 a kontrolu budov, in-

ventáře a strojů. Zprávu o výsledku podat na 8. veřejném zasedání ZM. 

-  ustanovit z členů FV a KV komisi pro návrh způsobu a podmínek dalšího provozo-
vání městského koupaliště. Návrh předložit RM do 15.11.2011 a ke schválení na 8. 
veřejném zasedání ZM.

-  Následně do 31.1.2012 vypsat výběrové řízení na provoz koupaliště dle schvále-
ných podmínek.                         V lošticích dne 5. 10. 2011

Za finanční výbor ZM Loštice:         Za kontrolní výbor ZM Loštice:
Ing. Jiří Klein, Jan Konečný, Bohumil Till        Jan Selinger, Tomáš Konečný
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Kalendář a my.
 Neumíme si bez něho představit život. stojí na našem pracovním stole, visí na zdi, 
máme ho v počítači a diáři. Často do něho nahlížíme s povzdechem: Jak ten čas běží! 
Kalendář je nenahraditelným pomocníkem. od nepaměti se člověk snažil určit hranice 
na dělení času.
 Nejstarší kalendář vznikl v Egyptě ve 4. tisíciletí před Kristem. Měl tři roční obdo-
bí: doba záplav, setí a žní. hebrejové převzali starobabylonský kalendář, který počítal 
roky od stvoření světa. Pro řeky byla časovým mezníkem 1. olympiáda, která se kona-
la v roce 776 př. Kristem. Známý je taky letopočet muslimů se začátkem 16. července 
622. 
 Dnešní kalendář je pokračováním starého římského, který upravil Gaius Julius cae-
sar v roce 46 př. Kristem. tento tzv. juliánský kalendář převzala i katolická církev, která 
se rychle šířila v římském impériu. Když se v roce 476 římská říše rozpadla, ztratilo počí-
tání let tímto způsobem smysl. Kolem roku 497 mnich Dionýs Exiquus určil rok Kristova 
narození – rok 754 od založení říma. Dnes víme, že nepřesně.
 Kalendář, který byl v roce 1582 papežem řehořem Xii. upraven, platí dodnes. Proto-
že to bylo v letech reformace, některé národy ho těžko přijímaly. Pro zajímavost: v býva-
lém sovětském svazu začal platit až v roce 1918, v řecku až v roce 1923.
 smysl kalendáře je naplněn jen tehdy, když čas, který měří, je pro nás hodnotou, 
s kterou zodpovědně spolupracujeme. sv. František saleský (1567-1622) říká: „Každá 
chvilka života přichází od Boha v podobě nějakého úkolu spolu s milostí, abychom ji 
mohli uskutečnit. Pak se vrací k Bohu aby byla navždy takovou, jakou jsme ji udělali.” 
Blížící se závěr kalendářního roku 2011 nás vede k zamyšlení se nad časem uplynulým. 
Koloběh života nás posunul blíž k věčnosti. Jsme moudřejší životem? to, co je za námi 
změnit nemůžeme. K dispozici máme vždy jen chvíli přítomnou. to, co je před námi ješ-
tě nemáme. Přesto je velkou šancí a darem k tomu, aby nám přinesl užitek pro součas-
nost a jednou i pro věčnost. 
 touto cestou děkujeme za spolupráci v roce uplynulém všem organizacím a skvě-
lým osobám, bez kterých by byl tento svět až příliš nedokonalý a smutný. Protože jste, 
proto tomu tak díky Bohu není! 

Na cestu novým rokem 2012 Vám všem žehnají loštičtí pastýři

BOHOSLUŽBY V CHRÁMU SV. PROKOPA V LOŠTICÍCH A SV. JIŘÍ V MORAVIČANECH

LOŠTICE:  24. 12. 2011 - 21. 00                          MORAVIČANY:  24. 12. 2011 – 20. 00 
 25. 12. - 9. 30    25. 12. - 8. 00
 26. 12. - 9. 30    26. 12. - 8. 00 
 31. 12. - 17. 00    31. 12. - 15. 00
 01. 01. 2012 - 9. 30    01. 01. 2012 - 8. 00 

ZPRÁVY ZE ŽIVOTA MĚSTA
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Vážení čtenáři,
 srdečně zdravíme a dovolujeme si vás pozvat na předvánoční výlet do loštic, do 
krajiny pohádek, pověstí, strašidel, vodníků a víl a také lišky Bystroušky, chytré šelmy, 
známé díky palonínskému malíři stanislavu lolkovi, jejíž potomci žijí v lesích stříteže a 
Veselí dodnes.
     Zde v lošticích u řezbáře Jaroslava Beneše bude opět možno navštívit dřevěný po-
hyblivý betlém, kde jsou zpodobněni nejen minulí i současní občané města a okolí, ale 
také významní lidé naší Moravy. tito obyvatelé betléma, vyřezaní ze dřeva lipového a 
dorůstající výšky 9 cm, v této betlémské krajině nestárnou ani nemládnou, ale stávají 
se legendami pro generace budoucí.
 K letošnímu otevření betléma byla probuzená ze špalíku dřeva figurka místního 
občana pana Jiřího štiky, který letos oslavil 60 let života. Druhou figurkou je známá 
osobnost Moravy Vladislav Galgonek - hlavní umělecký fotograf ČtK. oběma bude, jak 
už je několikaletou tradicí, vystaven a předán čestný průkaz jako občanům loštické-
ho betléma. Jak jsou tyto postavičky podobné svým živým vzorům přijd'te posoudit 
sami.
 Výstava bude doplněna jako každoročně obrazy místních malířů. Nebude chybět 
ani keramika či práce uměleckého kovářství.
 chtěli bychom také vzpomenout a poděkovat výtvarníku leoši Protivovi z Mohel-
nice, který s námi 10 let vystavoval a kterému letos dohořela svíce pozemského života. 
letos na něj vzpomeneme vystavením jednoho z jeho obrazů. 
 Při příležitosti návštěvy betléma je možno se nechat vyportrétovat přímo na místě 
známým regionálním malířem Petrem herzigem Dubickým.
 otevřeno bude na adrese: řezbář Jaroslav Beneš, Moravičanská 439, loštice. Výsta-
va bude zahájena 1. 12. 2011 a potrvá do tří králů tj. do 6. 1. 2012. Přístupná veřejnosti 
dube denně od 14 do 18 hodin a to včetně svátků, sobot a nedělí. Případné dotazy lze 
zodpovědět na telefonním čísle 603 929 926.

Podzimní pozdrav z loštické školy 
 školní rok 2011/2012 se naplno rozjel, 1. čtvrtletí je úspěšně za námi a žáci se snaží, 
seč jim síly stačí. Pojďme si spolu připomenout několik akcí, které proběhly na naší ško-
le během 1. čtvrtletí.
 Na skok za kulturou. Během podzimu se naši žáci zúčastnili dvou akcí. 
 Dne 12. října žáci 2. stupně navštívili Městské kulturní středisko v lošticích, kde 
zhlédli dramatizaci básnické skladby Máj. Verše významného českého romantika Karla 
hynka Máchy nastudovali herci opavského divadla a žáci tak měli možnost seznámit se 
s touto skladbou i jinak než v čítankách.
 Další akcí byl koncert Pepy Vágnera, který proběhl dne 25. října opět v kulturním 
domě v lošticích. Zúčastnili se jej žáci 3.-9. ročníku. Pepa Vágner přijel za našimi žáky 
v rámci hnutí stonožka, do nějž je naše škola již řadu let zapojena. V naprosto skvělé 
atmosféře ( roztančil přední řady žáků ) zazpíval několik písní , jež doprovázel  mluve-
ným slovem. Závěr koncertu patřil stonožkové hymně. ta je dobře známa především 
členům pěveckého sboru Větrník, kteří měli možnost zpívat s Pepou tuto hymnu i na 
několika „stonožkových“ akcích v Praze, kam v rámci tohoto hnutí naši žáci každoročně 
jezdí. Po koncertě následovala krátká autogramiáda a mnoho našich žáků se s Pepou 
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rovněž vyfotilo. Všichni byli příjemně překvapeni jeho bezprostředním, milým a nenu-
ceným chováním.
 Dne 20. října žáci 5. ročníku navštívili v rámci výchovy ke čtenářství  městskou 
knihovnu. Vedoucí knihovny paní Martina Pyšná pro ně připravila besedu o nových 
knihách , zaměřenou především na detektivní žánr. celá beseda byla vhodně doplněna 
ukázkami z četby.
 V rámci projektu Eu peníze školám – inkluzivní vzdělávání se žáci 6.-9. ročníku od 
5. října účastní intenzivního návazného programu primární prevence, který byl zajiš-
těn ve spolupráci s P – centrem olomouc (občanské sdružení, jehož náplní je preven-
ce, léčba a integrace osob se závislostí). Jde o osmihodinové bloky pro každou třídu (co 
14 dní 2 hodiny), při nichž jsou žáci formou prožitkových lekcí vtaženi do nejrůznějších 
problémů. V 6. a 7. ročníku jsou to lekce pod názvem Práce se vztahy, sociální klima tří-
dy, 8. ročník je zaměřen na prevenci šikany, kyberšikany a minimalizaci rizik virtuálního 
světa a v 9. ročníku probíhá preventivní protidrogový program.
 V průběhu 2. poloviny října naši žáci v rámci hodin anglického jazyka oslavili hal-
loween. Na stanovištích plnili různé úkoly. Zábavnou formou tvořili plakát o způsobu 
oslav halloweenu v anglosaských zemích a také si vymodelovali tradiční dekorace. Pro 
zpestření se někteří převlékli do kostýmů.
 Podzim byl pro žáky 2. stupně rovněž obdobím, v němž dvě třídy navštívily mohel-
nické muzeum. třída 7. a jela dne 4. listopadu do muzea v Mohelnici, kde jim vedoucí 
mohelnického muzea Mgr. Zbyněk Žouželka zprostředkoval výklad o uměleckých slo-
zích doprovázený vystavenými exponáty.
 Dne 22. listopadu se do Mohelnice vypravili žáci 9. ročníku, kteří v rámci projektu 
Příběhy bezpráví, zhlédli film režisérky heleny třeštíkové o Pavlu tigridovi a následně 
vyslechli přednášku o poúnorovém exilu a činnosti našich emigrantů za hranicemi ko-
munistického Československa.
 Žáci 8. a 9. ročníku se zúčastnili soutěže Přírodovědný klokan ( kategorie Kadet), 
která se konala 19. října. První místo v této soutěži obsadila tereza havelková (8.a), na 
druhém místě skončila Monika sedláková (9.a) a třetí místo obsadila andrea Krbcová 
(8.a).
 V měsíci říjnu zahájili žáci 3. a 4. ročníku plavecký výcvik, který tradičně probíhá na 
plaveckém bazéně v Mohelnici.
 Mezi podzimní sportovní akce patřila soutěž v minifotbale starších žáků, v němž se 
naše družstvo ve složení Martin Rozsypal, Miroslav sýkora (oba ze 7.a), Vítek Blažek, Fi-
lip heger, ondřej Faksa, aleš Novák, Patrik Růžička, Petr Vitásek ( všichni z 8.a ), Patrik 
Faltýnek, Miroslav heger, stanislav Vogl (9.a ) umístilo v okrskovém kole v Mohelnici  na 
2. místě a postoupilo mezi deset nejlepších škol v okrese. V okresním kole konaném v 
šumperku naš tým obsadil 5. místo. 
 V následujících měsících čeká naše žáky mnoho dalších zajímavých akcí a soutěží. 
Důležitou akcí, na niž by naše škola chtěla pozvat i rodiče a příbuzné žáků,  bude v mě-
síci prosinci vánoční jarmark, který v loňském roce zaznamenal velkou návštěvnost a 
úspěch. Doufáme, že i letos navštívíte naši školu v hojném počtu.  

                                                                                                Mgr. Martina Špičková
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Kulturní informace
Zemřel muzikant tělem i duší, hudební skladatel 
BLAHOSLAV SMIŠOVSKÝ

sláVEK – “Moravský Vacek”, tak ho poznala velká mu-
zikantská rodina české a moravské dechovky se naro-
dil 8. března 1931 v Dolní cerekvi u Jihlavy. Pocházel 
z muzikantské rodiny. Naučil se hrát na harmoniku, 
trombon a baskřídlovku, později na basu a klavír. 
hudební výchovu a češtinu studoval v Brně. Vojančil 
v Bzenci na slovácku. tam poznal nový svět, výbornou 
muziku, chrámové sbory. a také svou životní lásku. 
V uherském ostrohu se oženil a zůstal. Působil jako 

učitel i jako muzikant v četných kapelách. spolupracoval se soubory Bojané, Mistříňan-
ka, stříbrňanka, Moravanka... slávek je autorem asi 500 skladeb. Jeho písničky „Za tichú 
Moravú”,  „Měšťanská hospůdka”,  „ty falešná frajárko” už takřka zlidověly. 
 Růžena Dobešová, moderátorka koncertu 80 slávka smišovského připomněla rče-
ní: „Muzika, hudba je úžasné umění, protože dokáže zahnat smutek. a já si myslím, že 
slávek to v těch svých písních umí.”
 skladateli se dostalo významných ocenění: řád Komenského – za celoživotní dílo, 
Zlatá nota – za mimořádný přínos za českou a moravskou hudbu, Zlatá deska – k život-
nímu jubileu, Čestné uznání - za skladatelskou činnost. slávek k tomu všemu letos řekl: 
„Z každé ceny mám velkou radost, protože, když jsem to psal, tak poslední myšlenku 
jsem vždy měl: Bože, kéž to někoho potěší. a když se objevil někdo, koho to potěšilo, co 
chcete víc... Já přišel nevolán z té země snů, však s vírou, že svět bude krásnější, když mu 

Církev československá husitská srdečně zve všechny lidi dobré vůle na půlnoční 
bohoslužby do Husova sboru v Lošticích
Na štedrý den ve 21.00 hod. Vás z věže kostela bude vábit aNDĚLSKÉ TROUBENÍ v po-
dání přátel z loštické Veselky standy a Michala Veselých + terezky a Radka tichých.
 Přijde i tajemství! Kostelní loď rozezní i rozhoupá zpěvy komorního seskupení 
„Švestky ve víně“ a ještě překvapení.
DoBy KoNáNí BohosluŽEB o VáNoČNích sVátcích:
sobota 24. 12. – půlnoční Dubicko - 23.00
neděle 25. 12. – Boží hod vánoční 
 Veselí – 8.30   /   Bílá lhota – 10.00   /   Doubravice - 13.30   /   Mohelnice - 15.00
pondělí 26.12. na Štěpána    loštice – 8.00   /   Dubicko – 9.45   /   Zvole – 13.30
sobota 31.12 Silvestr               loštice - 8.00   /   Dubicko - 9.45
neděle 1. 1. 2012 se bohoslužby nekonají

 Za celou náboženskou obec děkuji za přízeň a za pomoc. Za koncerty, za 
práci, za finance. Všem Vám mnohokráte děkuji. Přeji Vám hojnost Božího po-
žehnání a dostatek zdraví do roku 2012. Mějte se v lásce a odpouštějte si.                                  

farář Petr Kašný
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lidé dají šanci...” Věhlasného skladatel jsme měli čest přivítat v lošticích na autorském 
koncertu v neděli 15. října 2006. Jeho skladby tehdy hráli Vacenovjáci. Blahoslav smišov-
ský zemřel v pondělí 14. listopadu 2011 ve věku 80 let. Na rozloučení v uherském ostro-
hu v sobotu 19. 11. 2011 ve 14. 00 hod. mu na poslední cestu hrála Mistříňanka a velká 
rodina muzikantů pod taktovkou Vojtěcha Ducháčka, kapelníka šohajky.
 Zazněly tam i tato slova: „Jsme tady, abychom děkovali za dar života našeho bratra 
Blahoslava. Jeho život byl naplněný radostí a hudbou, kterou chválil Boha. Právě hudba 
se může dotknout lidských srdcí víc, než spousta slov.” P. Karel šenk, farář ostrožský  
 „Bůh ho obdařil darem nad dary. Dokázal své myšlenky přenést do písní a tím po-
těšit lidi. a že se mu to podařilo, o tom svědčí tisíce spokojených posluchačů.” antonín 
Pavluš, exkapelník Mistříňanky. 
 „slávek mě zasáhl svou skromností, protože právě ona je vlastností velkých lidí. a to 
je to, co je třeba dát do kumštu v umění...” P. Pavel Kavec, kaplan loštický.
 Na závěr motto z jeho smutečního oznámení: „leťte písničky, radost roznášejte, 
přeleťte les i doubravu... tam za tichú Moravú                (pk)

Ohlédnutí za kulturním děním
autorský koncert – 2. října 2011 
 V neděli 2. října se uskutečnil v prostorách kulturního domu již 6. ročník autorských 
koncertů pořádaných místní dechovou hudbou loštickou Veselkou. tentokráte to byl 
mimořádný koncert, hostem byla dechová hudba ze slovenska – Bojnická kapela, prá-
vem tedy můžeme tento koncert nazývat „mezinárodní“. Byli představeni hudební skla-
datelé – Jaroslav Novák z Čejkovic a Roman Mikláš z trenčína. jejich tvorba zazněla pro 
všechny návštěvníky a příznivce, kterých se sešlo v bohaté návštěvnosti, skoro 200 po-
sluchačů. 
Podzimní výstava
 Začátkem října se již tradičně konala v prezentaci MKs loštice podzimní výstava 
ovoce, zeleniny, produktů a dekorací. Krásné přírodní produkty a výpěstky včetně umě-
lecky sestavených dekoračních předmětů zaplnily prostory přísálí kulturního domu, na 
35 vystavovatelů přineslo to, co se jim podařilo na svých zahrádkách vypěstovat a skli-
dit a kterým se podařilo své nápady přeměnit v reality. a nebyli to pouze loštičtí obča-
né, ale i z okolí včetně základních škol a mateřských škol z loštic, Pavlova, Moravičan 
a Vranové lhoty. Všem moc děkujeme za snahu a píli, bez nich by nebyly tyto výstavy 
tak krásné, poutavé a navštěvované.
Harmonikáři v Lošticích
akordeon, to je název hudebního nástroje, který oblažuje jak vlastní hráče, tak i přízniv-
ce tohoto žánru. Podzimní čas v lošticích již několik let věnujeme setkání hráčů a pří-
znivců tohoto hudební hudebního nástroje. letos se konalo již 5. setkání, návštěvnost 
krásná a představilo se 25 hráčů na tahací harmoniku.

Koncert HaŠiVENU
 30. listopadu pořádalo město loštice ve spolupráci s občanským sdružením Re-
spekt a tolerance a Mas Mohelnice benefiční koncert Jaroslavy Maxové, operní zpěvač-
ky z Prahy. Její vystoupení doplnila zpěvačka Dana Marečková, na klavír doprovázela 
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Milada Jedličková. Perličkou bylo průvodní slovo, které si vzal za své loštický rodák Ra-
dim Dolanský působící ve státní opeře v Praze.

Country guláš
Podzimní čas přináší v našem kulturním stánku již zaběhnuté a stálé programy, jedním 
z nich je i tradiční country guláš, večer ve stylu country letos doprovázela svým hu-
debním vystoupením domácí country kapela Kamarádi a olomoučtí hts Brzdaři. Plá-
nované písničkové vystoupení Vojty Kiďáka tomáška bylo na poslední chvíli přeloženo 
z důvodu jeho účinkování v televizi, zato velký úspěch sklidilo taneční vystoupení Bá-
ječných ženských z Majetína, šikovných důchodkyň, které jsou pořád plné síly a opti-
mismu. Pro posílení těla měl každý návštěvník i účinkující možnost posilnit se různými 
gulášky, které připravil náš kuchtík Roma.

Koncert svaté Cecílie
 V neděli 20. listopadu se konal v loštickém kostele svatého Prokopa koncert loš-
tické Veselky k uctění památky svaté cecílie, která je patronkou všech muzikantů, hu-
debníků a výrobců hudebních nástrojů. loštická Veselka si připravila a odehrála víc jak 
hodinový program, který byl věnován jak posluchačům, kterých přišlo obdivuhodné 
množství, tak i autorům, s kterými loštická Veselka měla a má možnost spolupracovat. 
Zazněly zde skladby od ladislava Prudíka, Františka Kotáska, ladislava hrdličky, ády 
školky, Václava smoly, Jiřího Zmožka, Jiřího Vrány a dalších známých hudebních auto-
rů. atmosféra velice příjemná a pěkná, průvodní slovo měly mladé moderátorky Vero-
nika Juřenová a Markéta tichá, pěveckou sekci tvořili zpěváci loštické Veselky – iva Me-
lhubová, soňa Ryflerová a Josef látal.
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CD nosič Pohodářů a Písklat
 Již třetím rokem bojuje o přízeň hudebních příznivců hudební seskupení Pohodáři 
a Písklata z loštic, mladá kapela a parta mladých zpěvaček. Není tajemstvím, že vzorem 
pro jejich založení a činnost je v minulosti známá a populární kapela Buřinky a Beruš-
ky Petra Dudeška z ostra-
vy. Petr Dudešek již si uží-
vá svého důchodového 
věku, ale s loštickými Po-
hodáři a Písklaty plně spo-
lupracuje a byl jako hlavní 
host a kmotr křtu hudeb-
ního nosiče „Pojďte s námi 
chvíli být“, který byl nato-
čen a vydán při slavnost-
ním koncertu Pohodářů 
a Písklat v neděli 13. listo-
padu. Druhým kmotrem 
byl aleš opravil – nákladní 
doprava, který velice pod-
poruje hudební činnost 
této kapely. tak je na světě 
zase natočeno pár písniček 
a Písklata si jen přejí, aby se 
posluchačům líbily.
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Připravujeme
10. – 18. prosince
 VÁNOČNÍ VÝSTaVa

sobota 10. prosince, 15. hod.    
 POSEzENÍ S DŮCHODCi
 předvánoční posezení se seniory, představiteli města, kulturní program

pátek 16. prosince, 18. hod. 
 PŘEDVÁNOČNÍ POSEzENÍ s KamaRÁDY
 předvánoční koncertování s příjemným posezením a s písničkami Kamarádů

neděle 18. prosince, 16. hod. 
 POJĎTE S NÁmi DO VÁNOC
 vánoční koncert hudební skupiny Pohodáři a Písklata z loštic

čtvrtek 22. prosince, 17. hod.  
 VÁNOČNÍ KONCERT VĚTRNÍKU  

pátek 31. prosince, 20. hod. 
 SiLVESTR 2011
 taneční silvestrovská noc, hrají PohoDáři, program.
  Rezervace do 22. 12. – MKs, vstupné 150,- ( v ceně šumivé víno, slané pečivo),
 možnost vlastního občerstvení

Plesová sezóna 2012
pátek 20. ledna, 20. hod. MĚstsKý PlEs 
sobota 11. února, 20. hod. sousEDsKý Bál
pátek 17. února, 20. hod. RyBářsKý PlEs
sobota 25. února, 17. hod. PlEs sENioRŮ
sobota 3. března, 20. hod. couNtRy MDŽ
sobota 17. března, 20. hod. PiŽaMoVý Bál
neděle 18. března, 14. hod. DĚtsKý KaRNEVal

DaLŠÍ NaBÍDKa:
MASÁŽE – kondiční, zdravotní, uvolňovací – informace v kanceláři 

Změna programu vyhrazena. Více informací v KultuRNíČKu 2012 – vyjde po Novém 
roce nebo na stránkách MKs loštice – www.kulturalostice.cz

Jednota divadelních ochotníků Loštice přivítá do svého kolektivu mla-
dé šikovné lidi k provozování divadelní činnosti. Máme zájem o herce a herečky ve 
věku 20 až 50 roků.
Dále hledáme: kulisáky, zvukaře, inspicienta/inspicientku/, garderobiérku, výtvar-
níka/scénografa/.
Případní zájemci se mohou přihlásit v Městském kulturním středisku u pana Veselého 
nebo pana Pelcla – tel. 608 955 294. Přijďte nás podpořit.
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Babí léto houbařům nepřálo
 Měsíc září bývá zpravidla rájem pro houbaře, kteří v lese nacházejí několik druhů 
hřibů jako jsou podboráci, podzimní praváci, václavky a další podzimní houby. letos 
však zůstaly košíky houbařů prázdné. i babkám, které nemají rády teplo, babí léto uško-
dilo. Přespříliš teplé dny bez deště a také studené noci nedaly houbám šanci se vzpa-
matovat. Ještě že červenec byl pro houbaře rájem, kdy nacházeli všechny druhy letních 
hřibů. Někteří nedočkaví a náruživí houbaři zajížděli za úlovkem do radnických, vranov-
ských a dokonce až ospělovských lesů, kde se většinou plahočili po strmých stráních 
k viděnému a někdy i přestárlému a červivému dubáku nebo praváku. Většinou se ale 
vraceli s plnými košíky dubáků. V „našem lese“ jsme nacházeli praváky, babky, modráky, 
klouzky, strakoše a později také bedle a nevídané množství kuřátek, kterých bylo v lese 
více jak v některé drůbežárně.
 Na závěr malou perličku. Dlouhou řadu roků chodím hrát na střítěžskou pouť, kte-
rá se koná kolem desátého září. Někteří poutníci však dávají před pobožností přednost 
sbírání podboráků, kteří tam rostou v hojné míře. Často zachází hlouběji do lesa a vrací 
se až na závěr pouti. letošní podzimní neúroda hub však způsobila, že na pobožnosti 
bylo přítomno daleko více poutníků než tomu bylo v jiných letech.    Stanislav Geppert

Moštárna
 Nemálo loštických obyvatel, ale i obyvatelé z okolních obcí využívají moštárny na-
šich zahrádkářů. o významu zdravotním není potřeba co se týče jablečného moštu 
vůbec potřeba mluvit či psát. Přesto je potřeba za tuto činnost všem pracovníkům za-
hrádkářské organizace, která se o provoz moštárny stará, poděkovat. Jak za starosti, tak 
za provoz, tak i údržbu. a jen jim popřát hodně elánu do dalšího roku.

příspěvky
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Tak trochu zneužité dotace EU
 Dříve, než k nám dorazily evropské fondy, platili jsme rozumné peníze, s jejich po-
mocí platíme jak mourovatí. Před rokem 2003 majitel rodinného domku zaplatil, loštic-
kému Palomu za vyvezení septiku, zhruba jednou za 3 roky 600 Kč. Zásahem vyšší moci, 
po roce 2003, Palomo tyto služby nesmělo nabízet. Je to škoda. Za stejné služby si šPVs 
účtovalo podstatně jiné peníze. současná legislativa určuje povinnost majitelům ne-
movitosti připojit se na kanalizaci (v místě, kde je to technicky možné), která je finálně 
napojená na ČoV. Domkaři, dotčení 1. etapou kanalizace se museli napojit. Když legis-
lativě nevyhovíte, riskujete tučnou pokutu. Méně již potěší, když provozovatel kanali-
zace naúčtuje čtyřčlenné rodině za 3 roky, podle tabulkového paušálu, stočné ve výši 
19 358 Kč. a bude hůř. tak jako u většiny ostatního půjdou i tyto ceny strmě nahoru. 
Dostavbu 2. etapy kanalizace v lošticích má pokrýt částka 270 milionů. Je veřejným 
tajemstvím, že v průměru 10 až 15 % z ceny těchto veřejných zakázek, zmizí za záhad-
ných okolností v nenávratnu. tato skutečnost se hrubě nelíbí úředníkům Eu a prověřu-
jí, zda podobné investiční akce nejsou záměrně předraženy. Eu se také zdráhá dotovat 
stavby, které končí v rukou soukromých společností. Dotace na ČoV a kanalizace jsou 
určeny především obcím s představou, že budou za rozumnou cenu v jejich režii také 
provozovány. Když je hotovo, jsou tyto stavby ve většině případů jako nové, bez dlou-
hodobé potřeby dalších investic, prodány coby „ojetiny“ soukromým vlastníkům. Ne-
máte pocit, že tito vysmátí, lehce– nabyvatelé mají na nějakých deset roků vystaráno 
a dávají jen do prasátka? Můžete se rozčilovat, můžete proklínat chamtivou ruku volné-
ho trhu, ale to je tak asi všechno, co s tím naděláte. V tomto ohledu, aby mě nekleplo, 
se raději nezajímám kolik berou manažeři a členové dozorčích rad těchto společností. 
Nám, co jsme na druhé straně barikády, odstřiženi od pochybného toku velkých peněz, 
nezbývá než si jen nostalgicky povzdechnout a zavzpomínat na zlaté časy s Palomem. 
 P.s.: Myslíte, že za ty prachy co platíme, máme nadstandard? u přetížené kanalizač-
ní větve v Pivovarské ulici se někdy stane, že fekálie stříkají z revizních šachet půl metru 
nad terénem. Jeden z domkařů řešil krizovou situaci tím, že odstranil (prorazil?) poklop 
revizní šachty, aby uvolnil cestu fekáliím na ulici. Je pořád lepší mít fekálie před do-
mem, než v domě. Na tuto větev byly nyní připojeny rodinné domky z ulice Na výsluní 
a dalších asi 22 domků přibude z žadlovicko-vlčického rozcestí (tzn. další kubíky splaš-
kové vody navíc). a proč můj neutuchající zájem o tuto problematickou kanalizační vě-
tev? Jsem na ní napojen.                                                                                           Zdeněk Linhart

Žluva hajní oriolus oriolus
 sedla si stará žluva, na vykotlaný dub . . . tak zní text písně. 
tento krásný pták exotického vzhledu, velikosti kosa, se letos po-
hyboval v okolí vlčické papírny. hnízda jsou velmi dobře masko-
vána mezi větvemi vysoko v korunách listnatých stromů. same-
ček má krásně sytě žlutou barvu celého těla, křídla jsou černá. 
samice jsou šedozelené. Zobák je zbarven oranžově. hlasově se projevují podobně 
jako sojky, navíc vydávají nádherný, zvuk flétny, popěvek-dydlijo‘-dydlijo‘. Potrava se 
skládá z hmyzu všeho druhu. literatura uvádí, že žluvy se objevují na celém území Mo-
ravy, vyjma hor, přestože je milovníkem lužnější krajiny jížního pásma. Je to tažný pták, 
evropské druhy zimují v rovníkové a jižní africe.                  Text a ilustrace Pavel A. Taťoun
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SK Loštice
PRoBĚhlé aKcE Na FotBaloVéM hřišti BĚhEM PRáZDNiN

memoriál adolfa Horáka – Fotbalový turnaj mužů
 turnaj se konal v neděli 24. 7.2 011 na hřišti pod borovým lesem za příznivého po-
časí. Memoriál navštívilo spoustu diváků podporující svůj tým. Na hráče i návštěvníky 
čekala plná udírna masa a v hospůdce vychlazené pivečko. Bohaté občerstvení bylo za-
jištěno panem Geppertem. Zůčastnily se 4 týmy z Mladče, Podolí, loštic a libivé.
Úvodní zápasy:
 soKol MlaDEČ – tJ PoDolí 2:1 sK lošticE – DRuŽstEVNíK liBiVá 1:3
Utkání o 3 místo:
 sK lošticE – tJ PoDolí 1:0 soKol MlaDEČ – DRuŽstEVNíK liBiVá 4:3

Country večer 
 Dne 26. 8. 2011 se na fotbalovém hřišti povedlo uskutečnit posezení s country 5. 
Byl hojný počet návštěvníků, jelikož páteční večer byl hodně teplý a dalo se sedět do 
pozdních večerních hodin. Kapela hrála spoustu krásných a známých písniček.

ahoj prázdniny
 Dne 2.září 2011 proběhlo na hřišti pod borovým lesem rozloučení s létem 2011 pod 
názvem ahoj prázdniny. akce proběhla za příznivého zářijového počasí. K poslechu a 
tanci zahrála kapela Pohodáři. občerstvení bylo zajištěno v hospůdce na hřišti a vajíč-
ku zapůjčeném z pivovaru litovel panem Jaroslavem Geppertem. Našlo se zde i něco k 
snědku v podobě dobrot z udírny.

Country piknik
 country piknik proběhl v sobotu 3. 9. 2011 na fotbalovém hřišti v lošticích. K posle-
chu a tanci zahrály skupiny Kamarádi, heřmánek, Karanténa a Freďáci. Na akci přijelo 
mnoho lidí, bylo zde možno i stanovat. K jídlu zde byly dobroty z udírny a samozřejmě 
točené pivečko. Večer se povedl a všichni návštěvníci byli spokojeni. hlavník sponzo-
rem byla firma Dřevopar, s.r.o. loštice. těšíme se na opakování akce.

Soustředění mladší přípravky 29. 7. 2011 – 31. 7.2 011
 Za podpory rodičů, sponzorů a hlavního trenéra pana Josefa Mikeše s asistentem 
Jakubem Mikešem se povedlo uspořádat 3 denní soustředění našich malých fotbalo-
vých nadšenců. táboření začalo pravidelným pátečním tréninkem. Zatím co děti tréno-
valy, ochotní tatínci postavili vojenský stan na tréninkovém hřišti. Po tréninku si mládež 
nastěhovala věci na spaní do stanu a každé dítko si zabralo svoje místečko. Po večeři je 
čekalo promítání pohádky na plátno a pak večerka.
 sobota našim sportovcům začala vydatnou snídaní, po které začal lehký trénink. 
Všechny děti byly nadšené a za odměnu měly po tréninku volný program. Kdy koukaly 
na pohádku nebo si hrály venku. Po obědě nastal odpočinek, aby rodiče mohli připravit 
stezku na hledání pokladu. Po cestě měly spoustu úkolů. školáci byli rychlejší, ale děti 
ze školičky se nevzdávaly a statečně bojovaly. Na konci cesty je čekala plná bedna slad-

sport
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kostí a dětského šampáňa. Na večer čekal mladé nadšence táborák, kde si mohli opéct 
špekáčky. Noc ze soboty na neděli překvapil nocležníky déšť. Po snídani je čekal velký 
úklid a návrat do domů ke svým maminkám a tatínkům.
 hlavními sponzory této akce byl: Jiří štika, Veronika Zdráhalová, aleš linhart, Jaro-
slav Geppert, ZlKl loštice, hasiči loštice. tímto děkujeme za Vaši podporu naší mladší 
přípravky.

Horní řada zleva: denis Linhart, Damian Hecl, Martin Němec, trenér Josef Mikeš. Dolní řada zle-
va: Danielka Tomaščáková, Lukáš Prucek, Jarda Vykydal, Ferda Salamon, Mikuláš Mikeš, Matěj 
Hopjak, Honza Tomaščák, Martin Vykydal, Ondřej Závodský, Eliška Mikešová.

Naši sponzoři
 Jedním z hlavních sponzorů je pan Jiří štika, který přispívá pravidelně na mnoho 
akcí a chodí podporovat osobně naše fotbalisty. tímto by jsme chtěli poděkovat za 
dlouholetou a vytrvalou pomoc většiny sportovních i jiných loštických spolků. 
 Jedním z pilířů loštického fotbalu se stal trenér „a“ mužstva pan Vratislav Filip, jenž 
k nám přišel z Mohelnice. Začal trénovat naše kluky z „áčka“ a probojoval se s nimi až 
do Krajského přeboru. také se zasloužil o rozvoj našeho hřiště, když zařídil úpravu par-
koviště u hřiště sK loštice a zajistil finance na světelnou tabuli, která Vám všem ukazuje 
skóre zápasu a hliníkové branky, které jsou ve výrobě. a spoustu dalších sponzorských 
darů na chod klubu. Bohužel z osobních důvodů odstupuje v podzimní části sezóny a 
tímto bychom mu chtěli mockrát poděkovat. 
 Dále bychom chtěli poděkovat i našim dalším sponzorům: olomoucký kraj, Město 
loštice, Jaroslav seryn - staV Js Mohelnice, Pivovar litovel, oKFs olomouc, Khol – hos-
tinská činnost Mohelnice, Karvep stavby, s.r.o. olomouc, Fis Pjajnko, s.r.o., autodoprava 
Zajíček Prostějov, autodoprava Vydra Velká Bystřice, Vytásek – zemní a výkopové prá-
ce Grygov, hájíček Radek – přípravné práce pro stavby litovel, Drešl alojs - přípravné 
práce pro stavby Doloplazy, Rost Group /štěrkovna Mohelnice, Jiří štika - Motorest st. 
loučka , BMh, spol s.r.o., a.W. loštice, JiVa, stanislav Veselý, Jaroslav Geppert, till, s.r.o., 
ZlKl, s.r.o. loštice, czech Metal, Dřevopar, s.r.o. loštice, Palomo, a.s., MuDr. Koupilová.
 Kdo by chtěl podpořit fotbalisty i malou částkou na účet SK Loštice: 
 1903651319 / 0800.
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„a“ tým

Trenér: Jaroslav Vinkler st.
Asistent č. 1: Ferdinand salomon  /  Asistent č. 2: Bohumil Zatloukal
Vedoucí mužstva: Martin šilberský  /  Zdravotník: Jaroslav Vinkler ml. + hlEDáME
Masér: hlEDáME 

 „B“ tým
Trenér: Jaroslav opravil
Asistent č. 1: Miloš Zedníček / Asistent č. 2: hlEDáME
Vedoucí mužstva: Miloš Zedníček + hlEDáME

Dorost 
Trenér: Milan Dajčar
Asistent č. 1: Petr hopják st. / Asistent č. 2: hlEDáME
Vedoucí mužstva: Petr hopják st. + hlEDáME

mladší přípravka
Trenér: Josef Mikeš
Asistent č. 1: Jaroslav Vinkler st. / Asistent č. 2: Jakub Mikeš
Asistent č. 3: hlEDáME / Asistent č. 4: hlEDáME / Asistent č. 5: hlEDáME 

Starší přípravka
Trenér: luboš homolák
Asistent č. 1: Miloš Zedníček / Asistent č. 2: hlEDáME / Asistent č. 3: hlEDáME

mladší žáci
Trenér: ladislav Petrecký
Asistent č. 1: luboš homolák / Asistent č. 2: hlEDáME / Asistent č. 3: hlEDáME
 Mladší žáci zajížděli ke svému prvnímu utkání v této sezóně do Jedlí, kde svého sou-
peře přehráli v poměru 6:1. o týden později se mladší 
žáci předvedli na domácím trávníku, kde přivítali své-
ho soupeře ze Zvole, se kterým prohráli 3:1. K dalšímu 
utkání přijížděli mladší žáci z leštiny, které porazili naši 
žáčci 14:1. Postřelmov porazili 4:3, ale po té se nedaři-
lo a v Úsově prohráli 2:0. Pak již přišla jen vlna vítězství, 
kdy porazili sudkov 5:1, oskavu 6:4 a lesnici 4:1. 
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Výkonný výbor SK Loštice
Předseda: Ferdinand salomon
Místopředseda: luboš homolák / Sekretář – tiskový mluvčí: Martin šilberský
Manager – organizátor : hlEDáME / Pokladník: slavomír Pospíšil
Člen: ladislav šimek / Člen: Miloš Zedníček / Člen: Jaroslav Geppert

Revizní komise SK Loštice
svatopluk štencl, Karel Čihulka st., tomáš Valášek

Ostatní funkce
Fotograf: Ester salamonová / Sekretář: Martin šilberský
Hlasatel: slavomír Pospíšil / Účetní: ilona hornešová
Výběr vstupného: p. svoboda + hlEDáME min. 2 další
Správce hřiště: Břetislav Fusek

Členský výbor SK Loštice
Novinář: Martin šilberský + hlEDáME / Správce členů SK Loštice: hlEDáME
Správce dotací: hlEDáME / Organizátor pořadatelské služby: hlEDáME

Junák - svaz skautů a skautek, 
středisko ŠÍP Loštice
pořádá v sobotu 17. prosince 2011 od 17 hod. 
v kulturním domě

skautskou 
vánoční besídku
spojenou s malou výstavkou o historii a současnosti střediska.

Dovolte, abychom popřáli
všem čtenářům Hlasu Loštic krásné vánoční
svátky a hodně zdraví a pohody v novém roce 2012.



Dokumenty, zápisy . . .
zestručněné výtahy ze zápisů zasedání rady města a veřejných zase-
dání zastupitelstva (celé znění si můžete stáhnout z webových stránek 
města - www.mu-lostice.cz nebo nahlédnout na městském úřadě). 
Poměr hlasování je uváděn takto: PRo:PRoti:ZDRŽEl sE

zápis a usnesení č. 24 ze zasedání Rady města dne 3. 10. 2011
Přítomni: PhDr. ctirad lolek, Mgr. lubomír Faltus, Bohumil till, stanislav Veselý,
Vlastislav heidenreich.

starosta provedl kontrolu usnesení ze zasedání RM č.23.
Usnesení 22/457: RM bere sdělení Police ČR, Krajského ředitelství policie Olomouckého kraje – územní 
odbor Šumperk, dopravní inspektorát Šumperk na vědomí. Definitivní řešení dopravního značení bude 
schváleno až po zpracování projektu, který řeší situaci okolo vstupu do prodejny AW Loštice. – v jednání
Usnesení 22/458: RM ukládá starostovi připravit návrh na jedno parkovací místo na ulici Sídliště pro 
invalidní spoluobčany. - v jednání
Usnesení 23/ 470 : RM schvaluje po provedení vyhodnocení předložených nabídek na akci „Převložko-
vání komínu – MěKS Loštice“ vítěznou firmu: Kominictví Vladimír Harastej, Křemačov 64. 78985 Mohel-
nice. Dílo bude provedeno za částku 101.808,-Kč, včetně DPH. RM pověřuje starostu města uzavřením 
smlouvy o dílo na výše uvedenou akci. - v jednání
Usnesení  23/485: RM schvaluje předloženou nabídku ocenění projektových prací na akci: Úprava Ná-
městí Míru v Lošticích v hodnotě 35.400,- Kč vč. DPH. RM ukládá starostovi projednat možnost spoluú-
časti s firmou AW Loštice. - nesplněno
Usnesení  23/486: RM bere sdělení oslovených firem na vědomí a vzhledem k tomu, že žádná z oslove-
ných firem nabídku nepředložila, ukládá RM starostovi města dohodnout s ředitelem ZŠ Loštice další ře-
šení situace. - Znovu projednáno s Ing. Svobodou,  původnim zpracovatelem auditu, který úpravy auditu 
dle požadavků fondu bude realizovat. Smlouva bude předložena na příští radě města.
Usnesení 23/492: RM ukládá starostovi města řešit vzniklou situaci do dalšího jednání RM. (stížnost ob-
čanů na nájemkyni zahrádky na Nábřežní ulici paní Zimmermanovou) - v řešení

3.  RM projednala návrh starosty Města loštice na jmenování výběrové komise pro posouzení 
uchazečů v rámci výběrového řízení č. 1/2011 na kumulovanou funkci referent občanskosprávní-
ho úseku (matrikářka). Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 usnesení24/498: starosta 
města Loštice . . .  jmenuje výběrovou komisi pro posouzení uchazečů v rámci výběrového ří-
zení č. 1/2011 na kumulovanou funkci referent občanskosprávního úseku (matrikářka)ve slo-
žení: předseda: ing. Jolana slavíková, členové:  Božena Grohmannová, Eva Berková, Bc. alena Nant-
lová (Mohelnice), stanislav Veselý, náhradník: ludmila Neuvirtová (Mohelnice). Výběrová komise 
rozhodla, že pro velký počet uchazečů (85 podaných přihlášek)  bude k ústnímu pohovoru pozváno 
pouze 5 nejvhodnějších uchazečů, kteří budou komisí vybráni na základě předložených materiálů. 
oznámení o termínu konání ústního pohovoru obdrží uchazeči písemnou formou.
4.  RM projednala rozhodnutí z Ministerstva kultury  Praha o přiznání účelového finančního pří-
spěvku ve výši 100.000,- Kč na úhradu nákladů spojených s obnovou nemovité kulturní památky 
– synagoga – Ztracená  ul. č.p. 619, loštice, a to na restaurování části malby v synagoze – viz přílo-
ha. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 24/499: Rm schvaluje rozhodnutí 
o poskytnutí účelového finančního příspěvku ve výši 100.000,- Kč na úhradu nákladů spoje-
ných s obnovou nemovité kulturní památky – Synagoga Loštice v plném rozsahu.



5.  RM projednala oznámení Ministerstva kultury Praha o zahájení řízení o prohlášení za kulturní 
památku sochu sv. Jana Nepomuckého, která se nachází na pozemku p. č. 2239/1 –  k. ú . loštice / po 
vjezdu do loštic/ - viz příloha. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 24/500: 
Rm bere oznámení ministerstva kultury Praha o zahájení  řízení o prohlášení sochy sv. Jana 
Nepomuckého za kulturní památku bez připomínek na vědomí.
12. RM projednala předložený návrh stavební komise na řešení prodeje částí pozemků, které se 
nachází pod rodinnými domy – lokalita – ulice u Rybníků, loštice, a to směrem k rybníkům. Vzhle-
dem k tomu, že na pozemcích /spodní rovinné části/ se nachází vodohospodářská stavba, je třeba 
tuto část geodeticky oddělit a potom je možno zbývající část pozemku odprodat –viz příloha . . . Po 
projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 24/508: Rm schvaluje předložený návrh 
stavební komise na realizaci prodeje části pozemků v lokalitě ulice U Rybníků s podmínkou, 
že náklady spojené se zaměřením a prodejem hradí kupující. záměr realizovat v roce 2012. . 
. 13.  RM projednala informaci o výsledku zveřejnění záměru města na prodej bytů v domě č.p. 
500, loštice, Moravičanská ul. Záměr města loštice na odprodej výše uvedeného nemovitého ma-
jetku města byl na úřední desce zveřejněn po dobu 60 dnů s tím, že doposud se zájemci o byty ne-
přihlásili. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 24/509: Rm bere informaci 
o prodeji bytů v domě č.p. 500, Loštice, moravičanská ul. na vědomí a doporučuje zveřejnění 
záměru města na prodej výše uvedených bytů za stejných podmínek . . .
14.  RM projednala na základě usnesení 22/460 doplnění návrhu na zveřejnění odprodat z majetku 
města loštice nemovitost – zděný sklad na pozemku p. č.406/2, a to včetně pozemku pod nemovi-
tostí  - nejnižší nabídková cena dle znaleckého posudku činí – 79.140,- Kč – viz příloha. Po projed-
nání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 24/510: Rm schvaluje doplnění zveřejnění zá-
měru odprodat z majetku města Loštice nemovitost  – zděný sklad na pozemku p. č. 406/2, a 
to včetně pozemku pod nemovitostí za nejnižší nabídkovou cenu, dle znaleckého posudku, 
částku –  79.140, Kč.
16.  RM projednala prodej pozemku p. č. 287/2 – k. ú. loštice – lokalita – ulice K Pešti, o výměře 95 
m2 , kultura – zahrada – z vlastnictví města loštice – viz příloha. Po projednání schválila RM pomě-
rem hlasů 5:0:0 Usnesení 24/512: Rm schvaluje zveřejnění záměru města odprodat z vlastnic-
tví města pozemek p. č. 287/2 – k. ú. Loštice, o vým. 95 m2 , kultura – zahrada,  lokalita – ulice 
K Pešti a doporučí zastupitelstvu města zveřejnění záměru rovněž schválit . . .
18.  RM projednala žádost o zajištění nápravy horšující se dopravní situace v ulici trávník, loštice – 
směr Jižní ulice. Nerespektování DZ od řidičů. Žádost o doplnění DZ zákaz vjezdu všem vozidlům z 
ulice Jižní příp. jiné řešení. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 24/514: Rm 
na základě doporučení Di Šumperk, že v daném úseku nedochází k intenzivnímu ohrožení ob-
čanů a stávající situace je řešená platnou vyhláškou o provozu na pozemních komunikacích 
omezením rychlosti v obci na 50 km/h. Rm nepřijímá žádné další omezení v daném úseku.
21.  RM projednala žádost firmy EKoME, spol. s r.o. Zlín o vyjádření k umístění středního zdroje zne-
čišťování ovzduší – lakovnu (práškové nanášení) a sklad výrobků ve firmě ZlKl s.r.o. loštice – p.č. 
933 a 938/1 v k.ú. loštice. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 24/517: Rm 
ukládá komisi životního prostředí vyjádřit se k umístění středního zdroje znečišťování ovzdu-
ší – lakovny (práškové nanášení) a skladu výrobků investora a provozovatele firmy zLKL s.r.o. 
Loštice na pozemcích p.č. 933 a 938/1 v k.ú. Loštice. 

Usnesení 7. VŘ zastupitelstva města, konaného 10. října
Usnesení7/8: ZM ukládá příspěvkové organizaci – Základní škole loštice, okres šumperk, příspěv-
kové organizaci Komenského 17, loštice odvod z rozpočtu ve výši 211.800,- Kč    
                                                                            PRo-14, PRoti-0, ZDRŽEl sE-0
Usnesení 7/12: ZM bere na vědomí společnou zprávu FV a KV č./2011.
- ZM ukládá starostovi a RM přijmout neprodleně opatření k prohloubení kontrolní činnosti a 



odstranění zjištěných závad v rámci agendy městského koupaliště. Zprávu o výsledku podat na 8. 
zasedání ZM. ZM ukládá starostovi a RM zajistit řádné vyúčtování provozu koupaliště za rok 2011 
a kontrolu budov, inventáře a strojního vybavení. Zprávu o výsledku podat na 8. zasedání ZM. ZM 
ustanovuje z členů FV a KV komisi pro zpracování návrhu způsobu a podmínek dalšího provozování 
městského koupaliště. Komise předloží návrh RM do 15.11.2011 a RM ke schválení na 8. veřejném 
zasedání ZM.                                                                                                           PRo-14, PRoti-0, ZDRŽEl sE-0
Usnesení 7/13: ZM vyjadřuje nespokojenost s nedostatečnou kontrolní činností RM ve vztahu k 
problematice městského koupaliště. ZM ukládá RM zveřejnit společnou zprávu FV a KV č.5/2011 v 
zimním hlasu loštic, v plném rozsahu.                                                     PRo-13, PRoti-0, ZDRŽEl sE-1
Usnesení 7/14: ZM schvaluje rozhodnutí  o poskytnutí účelového finančního příspěvku ve výši 
100.000,- Kč na úhradu nákladů spojených s obnovou nemovité kulturní památky – synagoga loš-
tice – restaurování malby -  v plném rozsahu.                                             PRo-14, PRoti-0, ZDRŽEl sE-0
Usnesení 7/16: ZM schvaluje předložený návrh stavební komise na realizaci prodeje části pozemků 
v lokalitě ulice u Rybníků v roce 2012.                                                           PRo-14, PRoti-0, ZDRŽEl sE-0
Usnesení 7/17: ZM bere informaci o prodeji bytů v domě č.p. 500, loštice, Moravičanská ul. na vě-
domí a doporučuje zveřejnění záměru města na prodej výše uvedených bytů za stejných podmínek 
znovu zveřejnit na úřední desce a dalších informačních místech, a to za stejných podmínek a ceny 
po dobu 6 měsíců.                                                                                                PRo-14, PRoti-0, ZDRŽEl sE-0
Usnesení 7/18: ZM schvaluje zveřejnění záměru odprodat z vlastnictví města loštice zděný sklad 
na pozemku p. č. 406/2 o velkosti 5,20 m x 9,90 m  a část pozemku p. č. 406/2 – zastavěná plocha a 
nádvoří, která se nachází pod skladem – vše v k. ú. loštice, lokalita – ulice sokolská, za domem č.p. 
516 . . . prodej – nejnižší nabídková cena je  79.140,- Kč.                          PRo-14, PRoti-0, ZDRŽEl sE-0
usnesení 7/20: ZM schvaluje zveřejnění záměru města odprodat z vlastnictví města pozemek p. č. 
287/2 – k. ú. loštice, o vým. 95 m2 , kultura – zahrada,  lokalita – ulice K Pešti . . .     
                                                                                                                                    PRo-14, PRoti-0, ZDRŽEl sE-0

zápis a usnesení č. 25 ze zasedání Rady města dne 17. 10. 2011
Přítomni: PhDr. ctirad lolek, Mgr. lubomír Faltus, Bohumil till, stanislav Veselý,
Vlastislav heidenreich.
starosta provedl kontrolu usnesení ze zasedání RM č.24.
Usnesení 22/457: RM bere sdělení Police ČR, Krajského ředitelství policie Olomouckého kraje – územní 
odbor Šumperk, dopravní inspektorát Šumperk na vědomí. Definitivní řešení dopravního značení bude 
schváleno až po zpracování projektu, který řeší situaci okolo vstupu do prodejny AW Loštice. – v jednání
Usnesení 22/458: RM ukládá starostovi připravit návrh na jedno parkovací místo na ulici Sídliště pro 
invalidní spoluobčany. - v jednání
Usnesení 23/492: RM ukládá starostovi města řešit vzniklou situaci do dalšího jednání RM. (stížnost ob-
čanů na nájemkyni zahrádky na Nábřežní ulici paní Zimmermanovou)- splněno
Usnesení 24/517: RM ukládá komisi životního prostředí vyjádřit se k umístění středního zdroje znečišťo-
vání ovzduší – lakovny (práškové nanášení) a skladu výrobků investora a provozovatele firmy ZLKL s.r.o. 
Loštice na pozemcích p.č. 933 a 938/1 v k.ú. Loštice. splněno
1.  RM byla starostou města seznámena s výsledkem konkurzního řízení na ředitele/lku Mateřské 
školy v lošticích, které se uskutečnilo dne 05.10.2011. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 
5:0:0 Usnesení Rm 25/527 : Rm, na základě výsledku konkurzního řízení ze dne 05.10.2011, 
jmenuje do funkce ředitelky mateřské školy Loštice, okres Šumperk, příspěvková organizace, 
Trávník 595, 789 83 Loštice, iČO: 70985219 paní Květoslavu Kobzovou, na dobu neurčitou, s 
účinností od 18. 10. 2011 , dle přílohy.
3.  RM se seznámila s opatřením společnosti telefónica o2 – jedná se o zrušení nevyužívaného Vta 
v lokalitách loštice, Vlčice 53 (u obchodu) a loštice, olomoucká 159 (rehabilitace). o této skuteč-
nosti byli občané informováni prostřednictvím internetu (oficiální webové stránky města) a zveřej-



něním na úřední desce (loštice, Vlčice). Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 
25/529: Rm bere na vědomí informaci o zrušení dvou VTa společnosti Telefónica Czech Re-
public, a.s..
4.  RM se seznámila se stanoviskem komise ŽP ve věci umístění středního zdroje znečišťování 
ovzduší – lakovny v areálu firmy ZlKl, s.r.o loštice. Na základě tohoto stanoviska schválila RM po-
měrem hlasů 5:0:0 Usnesení 25/530: Rm souhlasí  s umístěním středního zdroje znečišťování 
ovzduší – lakovny (práškové nanášení) a skladu výrobků investora  a provozovatele firmy 
zLKL s.r.o. Loštice na pozemcích p.č. 933 a 938/1 v k.ú. Loštice.
5.  RM projednala žádost od tJ slavoj loštice oddíl volejbalu žen, který pořádá 05.11.2011 taneč-
ní zábavu v KD loštice. Výdělek z této akce půjde na výdaje soutěže Českého volejbalového sva-
zu. tímto žádáme o prominutí poplatku ze vstupného. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 
5:0:0 Usnesení 25/531: Rm schválila žádost  TJ Slavoj Loštice oddíl volejbalu žen na konání ta-
neční zábavy dne 5. 11. 2011 v KD. zvýhodnění místních organizací při konání akcí řeší schvá-
lená OzV č. 5/2010 o místním poplatku ze vstupného (článek č. 4).
6.  RM projednala opětovně žádost Zš loštice o instalaci měřičů odběru tepla. Po projednání 
schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 RM revokuje obsah usnesení 24/522 a navrhuje znění nového 
usnesení: Usnesení Rm 25/532: Rm souhlasí s předloženým návrhem ředitele zŠ Loštice s in-
stalací čtyř měřičů odběru tepla na zŠ Loštice. Rm souhlasí s uvolněním částky cca 100.000,- 
Kč na uhrazení této akce z investičního fondu zŠ Loštice.

zápis a usnesení č. 26 ze zasedání Rady města dne 24. 10. 2011
Přítomni: 
PhDr. ctirad lolek, Mgr. lubomír Faltus, Bohumil till, stanislav Veselý, Vlastislav heidenreich.
9.  RM se seznámila s výsledky výběrového řízení na kumulovanou funkci – referent občan-
skosprávního úseku (matrikář/ka), které se uskutečnilo dne 11. 10. 2011 (první kolo)  a 18. 10. 2011 
(ústní pohovor s pěti vybranými uchazeči) viz Zpráva o posouzení uchazečů č.j. 1506/2011 – přílo-
ha. Neúspěšným uchazečům budou poskytnuté osobní dokumenty pro účely Vř vráceny písem-
nou formou. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 26/542: Rm schvaluje, 
na základě předložené zprávy o posouzení uchazečů v rámci výběrového řízení č. 1/2011 na 
kumulovanou funkci referent občanskosprávního úseku (matrikář/ka) ze dne 18. 10. 2011, 
přijetí paní  Bc. Jany Grygarové, Vlčice 458/19, 789 83 Loštice, s nástupem do pracovního po-
měru  od 01. 11. 2011 na dobu neurčitou se zkušební dobou na 3 měsíce. 
10.  RM projednala žádost Mateřské školy loštice . . . o schválení přijetí nepeněžního daru od fir-
my VařEKa s.r.o., loštice (132 ks keramických hrníčků). Po projednání schválila RM poměrem hlasů 
5:0:0 Usnesení 26/543: Rm schvaluje mateřské škole Loštice . . . přijetí nepeněžního daru (132 
ks keramických hrníčků) od společnosti VaŘEKa, s.r.o., Loštice.
15.  RM se zabývala přidělením bytu č. 1 na hradské ulici č. 748 v lošticích. . Po projednání schválila 
RM poměrem hlasů 5:0:0Usnesení 26/548: Rm schvaluje přidělení nájemního bytu č. 1 na Hrad-
ské ulici č. 748 panu Jaroslavu Bílemu do 30. 10. 2012.
22.  RM projednala žádost manž. Bálkových, na vybudování odstavné plochy v ulici Vejmoly na po-
zemku města loštice – parcela p. č. 998/1 – naproti RD na parcele p. č. 956 – k. ú. loštice – viz pří-
loha. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 26/555: Rm neschvaluje žádost 
manž. Bálkových, na vybudování odstavné plochy v ulici Vejmoly na pozemku města Loštice 
– parcela p. č. 998/1 – naproti RD na parcele p. č. 956 – k. ú. Loštice z důvodů přiblížení se tě-
žebnímu prostoru cihelny.
27.  RM projednala žádost firmy PRoJEKcE, u Brány 3, 789 85 Mohelnice o určení pozemků měs-
ta pro uložení vytěžené zeminy – akce „Vodní nádrž Pod ohrádkou“ v lošticích. Jedná se o trvalé 
uložení cca 34.376,0 m3 – viz příloha. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 
26/560: Rm ukládá stavební komisi  posoudit žádost firmy PROJEKCE, mohelnice a předložit 



radě města soupis navrhovaných  pozemků na uložení vytěžené zeminy v rámci akce „Vodní 
nádrž Pod Ohrádkou“. Navrhované pozemky pro uložení zeminy musí být v souladu se závaz-
ným stanoviskem odboru životního prostředí městského úřadu mohelnice.
33.  RM projednala tři předložené nabídky včetně návrhů smluv o dílo na provedení opravy míst-
ních komunikací – ulice K Pešti, loštice - viz příloha. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 
5:0:0 toto usnesení: Usnesení 26/566:  Rm po provedeném vyhodnocení předložených nabídek 
a smluv o dílo na akci – oprava místních komunikací ulice K Pešti, Loštice -  schvaluje  vítěz-
nou  firmu - KaRETa, s. r. o., Krnovská 51, 792 01 Bruntál, za celkovou částku 485.494 Kč včet-
ně DPH . . .
36.  RM projednala žádost chaRity Zábřeh, Žižkova 15, Zábřeh o doplatek k  příspěvku na posky-
tované služby ve výši 13000 Kč. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 26/569: 
Rm doporučuje zastupitelstvu města Loštice schválit žádost CHaRiTY zábřeh, Žižkova 15, 
zábřeh  o doplatek k  příspěvek na poskytované služby ve výši 13000 Kč. 

zápis a usnesení č. 27 ze zasedání Rady města dne 14. 11. 2011

Přítomni: PhDr. ctirad lolek, Mgr. lubomír Faltus, Bohumil till, stanislav Veselý,
omluven:Vlastislav heidenreich.
2.  RM projednala žádost Městské knihovny loštice o povolení uzavření městské knihovny v ter-
mínu od 22. 12. 2011 do 31. 12. 2011. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 
27/571: Rm schvaluje organizační složce města městskému kulturnímu středisku a knihovně 
uzavření knihovny v termínu od 22. 12. 2011 do 31. 12. 2011.
4.  RM se seznámila s žádostí paní  l.h., loštice o prověření správnosti zavedených kritérií pro 
hodnocení a kontrolu objektivnosti hodnocení u vyhlášeného výběrového řízení na obsazovanou 
pozici – občanskosprávní referent (matrikář/ka). Po projednání schválila RM poměrem hlasů 4:0:0 
Usnesení 27/573: Rm konstatuje, že výběrové řízení na pozici – občanskosprávní referent se 
uskutečnilo v souladu se zákonem č. 312/2002 Sb., o úřednících územních samosprávných 
celků a o změně některých zákonů. 
6.  RM byla seznámena starostou města se žádostí o svolání mimořádného zastupitelstva města 
(6 zastupitelů, dle přílohy) v rámci projednání situace kolem projektu „Zlepšení kvality vod horního 
povodí řeky Moravy-ii. fáze“ a záležitostí kamenolomu. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 
4:0:0Usnesení  27/575: Rm bere informaci na vědomí.
7. RM se seznámila s upozorněním na neshodu zápisu v obchodním rejstříku se skutečným stavem 
(oznámení Krajského soudu v ostravě) – Nadační fond syNaGoGa. Je doporučeno podat ve lhůtě 
do 1 měsíce od doručení upozornění návrh na zápis změn s listinnými důkazy, které uvedené změ-
ny dosvědčují. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 27/576: Rm doporučuje 
zm rozhodnout o zrušení Nadačního fondu Synagoga, sídlo městský úřad Loštice, nám. míru 
66, 789 83 Loštice, iČO: 25843869 z důvodu, že fond neplní účel pro který byl zřízen (účel dle 
zápisu v OR: vytváření nadačního jmění na záchranu židovské synagogy v Lošticích a pro její 
využití k potřebám kultury a umění). 
9. RM projednala konání veřejného zasedání zastupitelstva města. Po projednání schválila RM po-
měrem hlasů 4:0:0 Usnesení  27/578: Rm schvaluje konání veřejného zasedání zastupitelstva 
města Loštice dne 12. 12. 2011 v 18:00 hod. v kulturním domě v Lošticích.
10. RM projednala připomínky ke stavu dřevin na pozemcích města na sídlišti sokolská a sídliště. Po 
projednání schválila RM poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 27/579: Rm ukládá komisi ŽP posoudit 
stav dřevin na pozemcích města na sídlišti Sokolská a Sídliště a navrhnout řešení.
12.  RM projednala „smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku“ uzavřenou mezi Nadací Český hu-
dební fond a Městem loštice. Jedná se o nadační příspěvek ve výši 12.000,- Kč na koncerty v sezó-
ně 2011/2012. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 27/581: Rm  schvaluje 



Smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku uzavřenou s Nadací Český hudební fond, Praha, 
dle přílohy.
18. RM se seznámila se stanoviskem komise ŽP ve věci souhlasu města s provozováním sběrného 
dvora na železný šrot – provozovatel p. Zdeněk šimek. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 
4:0:0 Usnesení 27/587: Rm na základě vyjádření komise ŽP souhlasí s provozováním sběrné-
ho dvora na adrese Loštice, U mlýna 97, za podmínky, že bude vydán souhlas stavebního od-
boru a odboru ŽP měÚ mohelnice.
23. RM se zabývala přidělením bytu č. 10 v domě č. 749 na hradské ulici v lošticích a schvaluje při-
dělení tohoto bytu p. Zatloukalovi Bohumilovi. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 4:0:0 
Usnesení  27/592: Rm souhlasí s přidělením nájemního bytu p. zatloukalovi Bohumilovi do 
30.11.2012.
26. RM projednala návrh dopravního řešení situace před prodejnou a. W. loštice – Nám. Míru čp. 55. 
Po projednání schválila RM poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení  27/595: Rm schvaluje návrh doprav-
ního řešení situace před prodejnou  a.W. Loštice– Nám. míru č.p. 55.
31. RM projednala návrh p. tilla na nutnost řešení zatěžování vozovky v sokolské ulici. Po projedná-
ní schválila RM poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 27/560: Rm ukládá starostovi zadat posouzení 
stavu a možnosti rekonstrukce vozovky v ulici Sokolská.

zápis 8. veřejného zasedání zastupitelstva města Loštice,                                  
konaného ve čtvrtek dne 24. listopadu 2011 v kulturním domě v Lošticích
Přítomni: 6 zastupitelů dle prezenční listiny. omluveni: 9  zastupitelů dle prezenční listiny
Na jednání byli přítomni 3 občané.  
 Zasedání zahájil v 18.00 hodin v kulturním domě starosta města PhDr. ctirad lolek. svolá-
ní tohoto jednání zastupitelstva města iniciovalo 6 členů ZM svým dopisem ze dne 03.11.2011 
evidovaným pod č.j. 1588/2011 (dle zákona č. 128/2000 sb, §92) omluvil z dnešního zasedání 
9 zastupitelů (Mgr. l. Faltus, V. heidenreich, ing. l.Kašpar, V. Kindl, Mgr. h. Koppová, Bc. M. No-
vák, J. selinger, B. till, s. Veselý). starosta přivítal všechny přítomné a po kontrole účasti kon-
statoval, že jednání zastupitelstva bylo řádně svoláno, oznámeno a vzhledem k tomu, že není 
přítomna nadpoloviční většina zastupitelů není toto schopno se právoplatně usnášet.
 Jelikož termín náhradního zasedání zastupitelstva města dle zákonné lhůty připadá na 
pátek 09.12.2011 a termín řádného zasedání ZM je stanoven na pondělí 12.12.2011 je do-
poručeno předkládajícím zastupitelům souhlasit s nesvoláním náhradního zasedání ZM, ale 
svolat řádné zasedání zastupitelstva města v termínu 12.12.2011, tak jak bylo schváleno v RM 
dne 14.11.2011 s tím, že požadované informace o stavu projektu „Zlepšení kvality vod hor-
ního povodí řeky Moravy – ii. fáze“ byly předány zastupitelům města dne 21.11.2011 panem                 
ing. Jiřím Vepřkem, jednatelem společnosti VhZ, a.s. šumperk, ústní formou. Vyzývající zastu-
pitelé se k tomuto nevyjádřili.
 starosta města jednání ukončil v 18:15 hod. 

hlas loštic. Vychází nepravidelně. Vydává Město loštice. Zpracování a úpravu provádí MKs.
Zdarma.

uzávěrka jarního hlasu loštic – 9. března 2012.
Příspěvky nejsou redakčně ani jazykově upravovány.

Redakční rada: stanislav Veselý, Mgr. helena Koppová, Jaroslav Dubský
Grafická úprava a tisk: tiskárna Křupka Mohelnice. 

Veškeré příspěvky zasílejte na mail: vesely@kulturalostice.cz nebo podávejte v kanceláři MKs loštice.
Možnost zveřejnění blahopřání, poděkování

Redakční rada si vyhrazuje právo nezveřejnit zavádějící příspěvky
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